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      Hlavním bodem programu dubnového jednání Akademického fóra bylo téma, které 
zaujalo účastníky nejen tím, že bylo uvedeno odborně dobře připravenou přednáškou, ale i 
následná diskuse přinesla řadu podnětů či připomínek. Z mnohých bylo patrné, že nedávno 
schválenou změnou vysokoškolského zákona cíle tolik proklamované nemusí být (snadno) 
dosaženy.  
     Novela zákona je velmi rozsáhlá, přesto obsahuje věcné i procedurální nejasnosti, 
pravděpodobně i nedostatky, se kterými se budou muset vypořádat vysoké školy  
i ministerstvo. Nejsou to jen otázky týkající se tzv. akreditací, jimž byl v diskusi právem 
věnován velký prostor. Vysoké školy a jejich součásti by si měly ubránit svobodné 
akademické prostředí pro uskutečňování činností jak vědecko-výzkumných či uměleckých 
na straně jedné, ale zejména pro vzdělávání v příslušných s odbornou činností 
souvisejících oblastech. Ne podle reglementu a pokynů úředníka, ale podle vlastních 
schopností bádat a výsledky šířit a předávat. 

 

 


